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JEGYZİKÖNYV 
 
 

 
Készült: Dörgicse Község Önkormányzata Képviselı-testületének                                     

2011. augusztus 29-én 17 órakor megkezdett ülésén. 
  
 
Az ülés helye: Körjegyzıség, 8244. Dörgicse, Fı u. 16. 
  
Jelen vannak: Kis-Pál Miklós  polgármester 
 Király László alpolgármester 
 Bogdán Attila  képviselı 
 Deák Attila  képviselı 
 Szini Erzsébet képviselı  
 
 
Tanácskozási joggal megjelent: Cseh Jenıné körjegyzı 
 
                   Jegyzıkönyvvezetı: Slemmer Zsoltné 
       
                                                 
Kis-Pál Miklós polgármester megállapította, hogy a  5 fıs Képviselı-testület 5 
tagja  jelen van, így az ülés határozatképes. Megnyitotta az ülést. A napirendet 5 
igen szavazattal fogadták el.  
 
                                               
Napirend: 
1. Utca – házszámtáblák ügye 
2./ Vegyes ügyek 
 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Az elsı napirendi pont tárgyalása elıtt egy 
képviselıi kérdésre, a közvilágítás költségére szeretne választ adni. A tíz éve 
kötött szerzıdésben vállaltuk, hogy a felújítás után fizetjük a magasabb 
fogyasztás utáni díjat, és a különbség után, ami a beruházás törlesztése, kapjuk a 
részvényeket. Ha most felújítják a LED-esre a lámpákat, akkor is a magasabb 
összeget fogjuk fizetni. A tényleges áramfogyasztás kb.700 ezer forint a 
szerzıdés szerint, de még fél évig a magasabb összeget fogjuk fizetni. 
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1. Napirend:  
 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Az utca- és házszámtáblákkal kapcsolatban 
elmondta, hogy Polónyi László és Veszelyi Ferenc bejárta a falut és összeírták a 
szükséges táblákat. Az árajánlatot megküldték. Az utcaneveket kijavítottuk. A 
táblákat az Önkormányzat vállalná, a házszámokat is kifizetjük, majd beszedjük 
a lakosságtól a 2.000.-Ft-os árat. Ha valaki kimaradt, vagy szükség lenne még 
táblákra, bármikor lehet utánrendelni. 
Az anyag kiküldésre került. 
  
 
Deák Attila képviselı: Három féle utcatábla van. Melyik lenne? 
 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Fıtérre lenne a nagy tábla. Kerítésre, vagy falra 
kerülne a kisebb. A kétoldalas táblák fém állványra kerülnek. 
 
 
Deák Attila képviselı: A téren nincs ennyi hely. Hová lehetne elhelyezni? 
 
 
Bogdán Attila képviselı: Kicsi a tér, az összes sövényt vissza kellene vágni, 
egy méteresre, vagy teljesen kivágni. Levegısebb és átláthatóbb lenne a tér. 
 
 
Király László alpolgármester: A közlekedés szempontjából is ki kellene vágni. 
 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: A tábla Szabó Lajosné féle ház elıtt lenne. A 
sövényt ısszel vissza lehet vágni. 
 
 
Deák Attila képviselı: Ha a sövényt leszedik, jobban látszik a tér. A szerelés 
nincs benn az árajánlatban?  Javasolja, hogy a keresztezıdésekbe is tegyenek és 
a bevezetı utcáknál is legyen tábla. 
 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Kellene venni 1 fúrót, ami a kıbe is belemegy. 
Aki akarja, felrakhatja, aki nem tudja, annak segítünk. Társadalmi munkát is 
szervezhetünk. 
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Deák Attila képviselı: Kis-Dörgicsén hogyan lesznek a táblák? 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Templomnál és az orvosi rendelınél. 
 
A Képviselı-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi 

 
43/2011.(VIII. 29.) számú HATÁROZATOT 

 
Dörgicse Község Önkormányzatának Képviselı-testülete az 
Expolart Kft, (székhelye: 1133. Budapest, Dráva u. 18-20. A/3; 
képviselı: Polónyi László) zománcozott utcatáblákra és 
házszámtáblákra vonatkozó 880.880,- Ft összegő árajánlatát 
elfogadja. 
A házszámtáblák összegét a vállalkozónak megelılegezi, majd a 
lakosságtól beszedi. 
Felhatalmazza a polgármestert a vállalkozói szerzıdés megkötésére 
és a szükséges intézkedések megtételére. 
Felelıs: Kis-Pál Miklós polgármester 
Határid ı: 2011. december 31. 

 
Kis-Pál Miklós polgármester: A Majori utca elnevezésérıl még nincs 
határozat. 
 
Deák Attila képviselı: Az új telkeknél már el van nevezve? 
 
Cseh Jenıné körjegyzı: Ha nem sürgıs akkor, most ne kelljen átnevezni. A 
népszámlálás miatt nem javasolt most változtatni. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Most meghozzuk a határozatot, de a határidıt, 
kitoljuk december 31-re. 
 
A Képviselı-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi 

 
44/2011.(VIII. 29.) számú HATÁROZATOT 

 
Dörgicse Község Önkormányzatának Képviselı-testülete a 
Dörgicse 245/27 hrsz-ú önkormányzati utat Majori utcának nevezi 
el.  
A 2011. évi népszámlásra tekintettel az új utca központi 
nyilvántartásba való felvételének határidejét 2011. december 31-
ben állapítja meg. 
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A Képviselı-testület felhívja a polgármestert és a körjegyzıt a 
szükséges intézkedések megtételére. 
Felelıs: Kis-Pál Miklós polgármester 
              Cseh Jenıné körjegyzı 
Határid ı: 2011. december 31. 
 
 

2. Napirend:  
 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Tájékoztatta a képviselıket, hogy Kiss Attila 
közmőtartozás behajtása ügyével megbíztunk egy ügyvédi irodát. Elıfordulhat, 
hogy ki kell nekünk fizetni, és polgári perben kell a Kisstıl behajtani. Ha az 
ügyvéd azt mondja, fizessük ki, mert jönnek foglalni, akkor kifizessük? 
Ha ez konkrétan felmerül, kér majd felhatalmazást. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Más napirend nincs a nyílt ülésen, megkérdezte 
van-e valakinek valami kérdése, hozzászólása? 
 
Deák Attila képviselı: A szelektív győjtı mellé kellene tenni még egy 
mőanyagos kukát, mert már kedden tele van, és otthagyják mellette, akkor 
legalább abba győlne a szemét. 
 
Szini Erzsébet képviselı: Nem lehetne kétszer elvitetni egy héten? 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Lehet, de akkor a lakosságnak többet kell 
fizetni. Összepréselıt kellene venni. 
 
Bogdán Attila képviselı:  Aki törıdik vele, az összetapossa. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Felhívja a PROBIÓT és megkérdezi, mit lehet 
tenni, de 223 település sem tudja elérni, hogy hetente kétszer szállítsák el a 
kommunális hulladékot, mert akkor sokkal többet kellene fizetni. 
 
Deák Attila képviselı: A Gernyei romnál mikor lesz helyreállítva a szétbontás? 
 
Kis-Pál Miklós polgármester:  Másnap megkereste a KÖVH-t és a felelısét, de 
még azóta nem jöttek. Felhívja még egyszer. 
 
Deák Attila képviselı: A Hazai Turizmus mősorról írt DVD-t, a könyvtárba 
meg lehet nézni. 
 



Dörgicse Község Önkormányzata Képviselı-testület 
JEGYİKÖNYV 2011. augusztus 29.  

5

 
 
Szini Erzsébet képviselı: A bolt és vendéglı nyitva tartása nem felel meg a 
fejlıdı turizmus igényeinek. Nem lehetne valamit tenni ez ügyben. Nem lehet 
egy málnaszörpöt inni, vagy enni valamit a településen. Jön a sok turista 
biciklista, és nincs nyitva semmi. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: A boltnak az Áfész határozza meg a nyitva 
tartást. A vendéglıt egyéni vállalkozó üzemelteti. 
 
Király László alpolgármester: Az Orbánék elıtt a kanyarban kivágták a főzfa 
egy részét, azt kellene még csonkolni, mert így veszélyes. 
 
Kis-Pál Miklós polgármester: Sok panasz érkezett az E.ON-ra, de a Nemzeti 
Park sem tud mit csinálni velük. A Szolgáltató azt mondta 2 m jobbról és balról. 
A főzfát biztonságossá teszik. 
 
Szini Erzsébet képviselı: Van egy Kft. aki ingyen adna facsemetéket. Lehetne 
az újszülötteknek ültetni fát a településen? Utána érdeklıdik, hogy mőködik az 
adományozás.  
Köszöni az Alapítvány nevében az eddigi részvételt és támogatást, kéri, hogy az 
új elnököt is ugyanígy segítsék. 
 
 
Más felvetés nem volt a polgármester az ülést 18 óra 10 perckor bezárta. 
 

 
 

kmf. 
 

Kis-Pál Miklós                                     Cseh Jenıné 
 polgármester                                         körjegyzı 

 
 
 
 
 

 
 

 


